
Inspreekreactie donderdag 4 juli 2024 

 

Goedenavond, 

 

Voor uw gemoedsrust, ik spreek vanavond voor de laatste keer in waar het de 

dijkversterking Marken betreft en ik zal het dit keer kort houden. 

 

Wij, de Eilandraad en dus de Marker inwoners, zijn heel blij met de vanavond 

ingebrachte en te bespreken motie. 

 

Wij staan voor 200% achter de inhoud. 

 

U bent nu de enige pijler waarop de inwoners hun hoop hebben gericht om toch 

garanties te krijgen waar het de veiligheid van Marken betreft. 

 

De inwoners vragen het u, maar ik smeek het u, dan ook deze taak op u te nemen. 

 

U mag dat en u bent het mijns inziens aan Marken verplicht, maar u kunt ook die 

garanties vragen. 

 

Het is onbestaanbaar dat Rijkswaterstaat een oproep van een gemeente om de 

veiligheid van 1800 inwoners te garanderen, kan negeren. 

 

Stelt u zichzelf die ene vraag die wij momenteel vaak krijgen: als de dijk volgens 

alle partijen, met uitzondering van onze (ex)werkgroep Dijkversterking, nu zo veilig 

is, waarom moet dan het grootste woningbouwproject dat Marken ooit gekend heeft 

op kostenverhogende werven plaatsvinden? 

 

Natuurlijk beseffen wij ons terdege dat het van de gemeente Waterland een enorme 

inspanning vraagt, zowel op het gebied van het vergaren van kennis van de 

problematiek als op het financiële vlak, als die kennis ingekocht moet worden. 

 

Tenslotte moet er een juiste beoordeling van de van Rijkswaterstaat gevraagde 

rapportage worden gemaakt. 

 

Maar garanties voor waterveiligheid mogen wat kosten, zeker in een gemeente 

waarin vier trajecten van dijkversterking aan de orde zijn. 

 

Ik dank u en wij rekenen op u. 

 

 

Cees van Altena 

Voorzitter Stichting Eilandraad Marken 


